



銀獎 Silver Award

交通及物流業 Transport and Logistics



亞洲空運中心有限公司 Asia Airfreight Terminal Company Limited

亞洲空運中心認同「綠色」營商理念的重要性，並深信只要抱著負責任的態度以及增加透明度，便能為航空業界締造可持續發展的未來。

AAT recognizes the importance of operating businesses in a "green" way. By being responsible and increasing transparency, we can truly create sustainability for the aviation industry.



拖車、叉車及小型貨車均使用B5生化柴油
Tractors, forklifts and van use B5 Bio-diesel



把頂篷區的二百瓦特傳統日光燈更換為五十八瓦特的T8日光燈，節省的電量高達百分之七十一。
200W canopy lamps in the canopy area were replaced by 58W T8 fluorescent tubes saving 71% of energy.



引入一部最新型號的高能源效益混能車以減少使用傳統車輛帶來的碳排放。
The latest model of energy-efficient hybrid vehicle was purchased to reduce carbon emissions.



將倉庫逾600套鹵素燈更換成電磁感應照明燈及節能日光燈，節省的電量多達百分之五十。
Over 600 sets of Hi-Bay lights in warehouses were replaced by energy-efficient induction lamps and fluorescent light fittings saving more than 50% of energy.